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 R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 7875 din 27.04.2023 
 

PROCES VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 27 aprilie  2023 
  

 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN,     
Bună dimineața, dragi colege și dragi colegi!                    

 Stimaţi colegi,             
 Doamnelor şi domnilor.   
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.a) coroborate cu cele ale 
art.182 alin.(4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 66 din 
21.04.2023, a fost convocat Consiliul Judeţean Sălaj în şedinţă ordinară, fiind 
stabilită desfăşurarea acesteia în sala de şedinţe „Dialoguri Europene”, situată la 
etajul I.      
  Asigur conducerea lucrărilor ședinței de astăzi în conformitate cu prevederile 
Dispoziției Președintelui Consiliului Județean Sălaj nr. 80 din 21 martie 2022.  
  La şedinţa de azi, sunt prezenţi 27 consilieri, absenţi fiind  doamna Irimiea 
Anca-Manuela, domnul Blaga Dumitru, domnul Dimitriu Alexandru, și domnul 
Președinte Dinu Iancu Sălăjanu. 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN  
Înainte de a intra în ordinea de zi, la propunerea secretarului general al 

judeţului, vă supun  spre  aprobare procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 
30.03.2023, precum și al ședinței extraordinare din data de 12.04.2023, nu fără a 
discuta eventualele obiecţii la acestea – dacă există. 

* 
 Le supun la vot,  

- Cine este pentru? 27 consilieri județeni. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi “pentru”, au fost aprobate procesele-verbale ale 

ședinței ordinare din data de 30.03.2023, precum și al ședinței extraordinare din data 
de 12.04.2023.  

* 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 

ordinea de zi a şedinţei. 
Totodată, în completarea ordinii de zi ați primit patru proiecte de hotărâre, 

respectiv Proiectul de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 
personalul din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Sălaj, Proiectul de 
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hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul din cadrul Direcției 
Generale de Asistență Socială şi Protecția Copilului Sălaj, Proiectul de hotărâre 
privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul din cadrul Direcției Județene 
de Evidență a Persoanelor Sălaj și Proiectul de hotărâre privind aprobarea 
organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 

Supun la vot ordinea de zi : 
- Cine este pentru? 27 consilieri județeni. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
 
Cu 27 voturi “pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului de funcţionare şi 
dezvoltare al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului 
județean, pe trimestrul I 2023. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării parțiale a sumelor din 
excedentul anilor precedenți pentru finanțarea secţiunii de funcționare și dezvoltare în 
anul 2023.  

3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de finanțare ”Protecția 
monumentelor istorice, de pe raza administrativ – teritorială a județului Sălaj, aflate 
în proprietatea privată a persoanelor fizice sau juridice de drept privat”. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii al Bibliotecii 
Judeţene „Ioniţă Scipione Bădescu” Sălaj. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii al Direcţiei Judeţene 
de Evidenţă a Persoanelor Sălaj. 

7. Proiect de hotărâre privind darea în administrarea Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sălaj a unui imobil aflat în proprietatea 
publică a Judeţului Sălaj. 

8. Proiect de hotărâre privind trecerea unor imobile din domeniul public al 
Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului Judeţean Sălaj în domeniul public al 
Orașului Șimleu Silvaniei şi administrarea Consiliului Local al Orașului Șimleu 
Silvaniei. 

9. Proiect de hotărâre privind actualizarea principalilor indicatori tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Reabilitare, modernizare și extindere pe 
verticală la secția de recuperare umană din cadrul Spitalului Județean de Urgență 
Zalău, jud. Sălaj”. 

10. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 
din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Sălaj. 
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        11. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul din 
cadrul Direcției Generale de Asistență Socială şi Protecția Copilului Sălaj. 
        12. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul din 
cadrul Direcției Județene de Evidență a Persoanelor Sălaj.   
        13. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcţii ale 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău 
        14. Diverse. 

 
* 

                                                          *         * 
 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea execuției bugetului de funcţionare şi dezvoltare al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului județean, pe trimestrul I 
2023, îl invit pe dl consilier PAPP ZSOLT-LÁSZLÓ să prezinte raportul de avizare 
al comisiei de specialitate.     

* 
Dl PAPP ZSOLT-LÁSZLÓ 
Prezintă raportul de avizare al comisiei de specialitate 

* 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 27 consilieri județeni. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea execuției bugetului de funcţionare şi dezvoltare al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului județean, pe trimestrul I 
2023. 

* 
 Se adoptă Hotărârea Nr. 51  
 

* 
                                                  *               * 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea utilizării parțiale a sumelor din excedentul anilor precedenți pentru 
finanțarea secţiunii de funcționare și dezvoltare în anul 2023, o invit pe dna 
consilier FORȚ CORINA-EMILIA să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     
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* 
Dna FORȚ CORINA-EMILIA 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 
 

* 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 27 consilieri județeni. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea utilizării parțiale a sumelor din excedentul anilor precedenți pentru 
finanțarea secţiunii de funcționare și dezvoltare în anul 2023. 
 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 52 
                                                     * 

                                                 *         * 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023, îl invit pe dl consilier SOJKA 
ATILA-IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl SOJKA ATILA-IOAN  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 
 

* 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl OLAR NICOLAE 
Da, am eu dacă îmi permiteți, două întrebări. Spuneați și dumneavoastră că 

avem astăzi pe ordinea de zi proiecte privind măriri de salarii și vreau să vă întreb 
dacă sumele necesare sunt cuprinse în această rectificare și dacă banii care se alocă 
pentru Secțiunea de funcționare sunt pentru măririle de salarii? Și a doua întrebare 
eventual pentru Direcția de patrimoniu, ni se cere alocarea sumei de 95000 lei pentru 
achiziționarea a zece seturi de masă cu băncuțe, dacă ni se pot da mai multe detalii. 
Ce înseamnă? Unde vor fi folosite, eventual de ce suma asta de 9000 lei pentru un 
set? Mulțumesc. 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
În ceea ce privește prima întrebare, prin majorările salariale pe care 

intenționăm să le facem, nu depășim anvelopa bugetară, așa cum a fost ea prevăzută 
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la momentul la care am votat cu toții bugetul. În ceea ce privește a doua întrebare prin 
achizițiile propuse de Direcția patrimoniu ne propunem amenajarea unor parcări pe 
drumurile județene, acolo unde de fapt există mici amenajări, dar au fost vandalizate, 
arată destul de rău și vrem să le amenajăm astfel încât să devină o carte de vizită 
pentru Consiliul Județean Sălaj, exact cu echipamentele care sunt prevăzute în 
proiect: băncuțe, camere de luat vederi pentru a evita vandalizarea, coșuri de gunoi și 
alte lucruri care sunt prevăzute acolo. 

Dl OLAR NICOLAE 
Și oare, cele zece seturi sunt pentru toate, mă rog, parcările sau se vor 

achiziționa și altele pe viitor? 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Domnule director Labo, dacă puteți răspunde? Eu cred că acestea acoperă 

necesarul, dar vă rog domnule director. 
Dl LABO DOREL 
Numărul de parcări de pe drumurile județene este mult mai mare. Noi am vrut 

să începem cu zece seturi pentru a mobila în principal parcările care se află la intrările 
și ieșirile din județ. Da, pe viitor se intenționează să mobilăm mai multe parcări. Setul 
de mobilă într-o parcare va fi compus din acest set de masă și bănci, care sunt 
aproximativ la fel cu cele care sunt montate în ultima vreme pe drumurile județene, 
cred că le-ați văzut, adică sunt solide, sunt dintr-un material compozit ca să nu fie 
expuse vandalizării și în plus stâlp de iluminat cu fotovoltaice și pe ei vom monta 
camere de luat vederi care vor fi conectate la dispeceratul SC ”Pază Obiective și 
Intervenții” SRL. Mulțumesc. 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc. Dacă mai sunt alte discuții? 
Dl OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Eu, domnule vicepreședinte. Partea de iluminat public este destinată aceleași 

parcări despre care povestiți? 
Dl LABO DOREL 
Da. 
Dl OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Mulțumesc.  
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt alte luări de cuvânt. Nu sunt.   
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 27 consilieri județeni. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind  

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 53 
                                                     * 
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                                                 *         * 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Programului de finanțare ”Protecția monumentelor istorice, de pe raza 
administrativ – teritorială a județului Sălaj, aflate în proprietatea privată a 
persoanelor fizice sau juridice de drept privat”, îl invit pe dl consilier ZAHARIA 
MARCEL-CLAUDIU să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl ZAHARIA MARCEL-CLAUDIU 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 
   
                                                          * 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 27 consilieri județeni. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Programului de finanțare ”Protecția monumentelor istorice, de pe raza 
administrativ – teritorială a județului Sălaj, aflate în proprietatea privată a persoanelor 
fizice sau juridice de drept privat”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 54 
                                                     * 

                                                 *         * 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
5. La punctul 5 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al Bibliotecii Judeţene „Ioniţă Scipione Bădescu” 
Sălaj, îl invit pe dl consilier ARDELEAN NICOLAE să prezinte raportul de avizare 
al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl ARDELEAN NICOLAE 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 
 
                                                          * 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 27 consilieri județeni. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
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- Mulțumesc! 
* 

Cu un număr de 27 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcţii al Bibliotecii Judeţene „Ioniţă Scipione Bădescu” Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 55 
                                                     * 

                                                 *         * 

 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
6. La punctul 6 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al Direcţiei Judeţene de Evidenţă a Persoanelor Sălaj, 
îl invit pe dl consilier CHENDE IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor 
de specialitate.     

  * 
Dl CHENDE IOAN  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 
 
                                                           * 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                  * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 27 consilieri județeni. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al Direcţiei Judeţene de Evidenţă a Persoanelor Sălaj. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 56 
                                                     * 

                                                 *         * 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
7. La punctul 7 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

darea în administrarea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Sălaj a unui imobil aflat în proprietatea publică a Judeţului Sălaj, o invit 
pe dna consilier SIMONFI MARIA să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dna SIMONFI MARIA 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 
 
                                                          * 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
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Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 27 consilieri județeni. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

   
                                                                    *  

Cu un număr de 27 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
darea în administrarea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sălaj a unui imobil aflat în proprietatea publică a Judeţului Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 57 
                                                     * 

                                                 *         * 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
8. La punctul 8 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

trecerea unor imobile din domeniul public al Judeţului Sălaj şi administrarea 
Consiliului Judeţean Sălaj în domeniul public al Orașului Șimleu Silvaniei şi 
administrarea Consiliului Local al Orașului Șimleu Silvaniei, îl invit pe dl 
consilier ARDELEAN GHEORGHE să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dl ARDELEAN GHEORGHE 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 
 
                                                          * 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, cu precizarea că pentru adoptarea acestuia 
sunt necesare voturile a 2/3 din numărul consilierilor în funcție: 

- Cine este pentru? 27 consilieri județeni. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                    *  
Cu un număr de 27 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

trecerea unor imobile din domeniul public al Judeţului Sălaj şi administrarea 
Consiliului Judeţean Sălaj în domeniul public al Orașului Șimleu Silvaniei şi 
administrarea Consiliului Local al Orașului Șimleu Silvaniei. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 58 
                                                     * 

                                                 *         * 
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Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
9. La punctul 9 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

actualizarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţie „Reabilitare, modernizare și extindere pe verticală la secția de recuperare 
umană din cadrul Spitalului Județean de Urgență Zalău, jud. Sălaj”, îl invit pe dl 
consilier IEPURE IOAN-VIOREL să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
 
Dl IEPURE IOAN-VIOREL 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 
 

* 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 27 consilieri județeni. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

actualizarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitare, modernizare și extindere pe verticală la secția de recuperare umană din 
cadrul Spitalului Județean de Urgență Zalău, jud. Sălaj”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 59 
                                                     * 

                                                 *         * 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
10. La punctul 10 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

stabilirea salariilor de bază pentru personalul din aparatul de specialitate al 
Consiliului Judeţean Sălaj, o invit pe dna consilier CRIȘAN MARIANA - DANA 
să prezinte raportul de avizare al comisiei de specialitate.     

* 
Dna CRIȘAN MARIANA - DANA 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 

* 
 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl DEMLE ALIN 
Eu, domnule vicepreședinte, vreau să fac o precizare. 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
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Domnul Demle și apoi domnul Cosmin Ardelean. Vă rog. 
Dl DEMLE ALIN 
Dragi colegi, astăzi să facem o majorare de salarii la aparatul propriu al 

Consiliului județean cu aproximativ 15%, am văzut eu după calculele mele, dacă 
greșesc să mă corectați. Ca și consilier județean care provine din mediul privat, noi 
așa procedăm în mediul privat, facem majorări de salarii și așteptăm o implicare mai 
mare, o performanță din partea angajaților cu cel puțin 15%. Eu sper să vină și din 
partea dumneavoastră, a beneficiarilor, suntem mai mulți colegi în Consiliului 
județean care provenim din mediul privat și cred că sunt în asentimentul meu. 
Mulțumesc frumos! 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc, și eu. Domnule Ardelean Cosmin- Vasile poftiți. 
Dl ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Mulțumesc. Aș începe prin a spune că se pare că la Consiliul Județean Sălaj s-a 

găsit cheia succesului, poate nu ar fi rău să fie invitați și domnii Ciucă și Ciolacu 
astfel încât să nu mai fie  nevoie de măsuri de austeritate la nivel național după cum 
știm cu toții. Până ce descoperă și dânșii cheia succesului aș dori să știu, de fapt am 
vrut să întreb dacă există fonduri necesare, din câte am înțeles s-a spus că a fost 
prevăzute  la început, ceea ce înseamnă că bugetul, fondul pentru salarii au fost mai 
mare decât necesarul cu cel puțin 15% în același timp dacă ne aducem cu toții aminte 
în noiembrie 2021 au fost majorări salariale între 10-25%, ceea ce înseamnă cu aceste 
majorări, unii angajați vor ajunge în mai puțin de 2 ani la majorări salariale cuprinse 
între 25-40%. Sigur sunt anumite salarii care trebuie mărite, fără doar și poate, dar 
noi considerăm că nu trebuie să fie mărite toate în bloc cu 15%, pentru că acest lucru 
ar crește inechitățile existente în prezent, astfel încât unora le-ar crește salariul cu 
câteva sute de lei iar altora cu peste 2600 de lei, ceea ce noi considerăm că nu este 
corect și normal. În același timp considerăm că trebuie să existe o analiză temeinică, 
trebuie să  fie crescute salariile pe criterii de performanță și nu din frica unui O.U.G, 
care  ne bate la ușă, pentru că există un deficit la nivel național. În acest sens noi 
propunem să amânăm aceste creșteri de salarii, să facem o analiză temeinică bazată 
pe profesionalism și pe competențele tuturor angajaților și sigur acolo unde este 
necesar să creștem salariile, dar cum am spus, nu în bloc, ci diferențiat, astfel încât să 
fie o echitate între angajații instituției. Mulțumesc. 

Dl DEMLE ALIN 
Domnule coleg, vă răspund eu, cred că noi am putea vorbi, noi cei care venim 

din mediul privat pentru că mai devreme sau mai târziu vă vine și dumneavoastră 
rândul.  

Dl ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Eu așteptam să vorbiți dumneavoastră, cei din mediul privat. 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Aș vrea să întrerup dialogul între dumneavoastră, ați luat cuvântul, dacă mai 

dorește cineva să ia cuvântul? Domnule vicepreședinte Szilágyi. 
Dl SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Da, mulțumesc. Stimați colegi, știam că va fi o preocupare pe acest subiect și 

mă bucură acest fapt,  aș vrea să fac câteva precizări. Deja luna trecută sau, dacă bine 
îmi aduc aminte, de două luni deja s-a discutat această mărire de salar. Noi am făcut 
aceste analize, stimate consilier de 4 luni de zile, o facem ca să vedem care este 
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procentul cu care putem majora aceste salarii. Deci analiza s-a făcut în 4 luni de zile 
că puteam face și în ianuarie fără doar și poate și s-ar fi produs, dar am făcut o 
analiză, ceea ce propuneți dumneavoastră știți foarte bine că este imposibil. Codul 
administrativ spune foarte clar, nu poți să faci diferențiat să majorezi salarii, că nu 
poți după performanță, știți foarte bine, asta este o demagogie și nu are rost să 
perpetuăm. În al doilea rând, ați menționat de nu știu ce procente adunate la un loc. 
vă spun eu, procentul inflației în ultimii 3 ani depășește 30%, noi dăm o majorare de 
15%. Nu cred că este o exagerare și într-adevăr banii au fost cuprinși încă de la 
început în buget pe care l-am construit, deci noi am prevăzut aceste majorări la 
începutul anului, numai am așteptat să vedem calculele care sunt imperioase în acest 
moment. Mulțumesc. 

Dl DEMLE ALIN 
Domnule vicepreședinte, vreau să spun că nu cerem performanță diferențiată, 

dar o performanță și o implicare mai mare a tuturor aparatelor se poate cere. 
Domnule, uite, v-am oferit 15%, vrem să munciți mai mult să vă implicați mai mult, 
despre asta este vorba. 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc. Poftiți domnule Ardelean. 
Dl ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Ați vorbit domnule vicepreședinte de demagogie, ne uităm în referat, ați spus 

că nu se poate mări diferențiat, sunt anumite categorii unde se pot și ne uităm în 
referatul propus de către conducerea Consiliului județean, care ne spune foarte clar că 
în noiembrie 2021, măririle, majorările salariale au fost propuse între 10-25%, deci 
diferențiat. 

Dl SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Dar, nu după performanță. 
Dl ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Nu ar fi normal să avem în vedere și anumite criterii de performanță? 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Domnule Pop Gheorghe, vă rog. 
Dl POP GHEORGHE-IOAN 
Nu se pot acorda retroactiv din ianuarie, de când a fost Ordonanța de guvern 

168/2022? 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Nu. Nu se pot. 
Dl POP GHEORGHE-IOAN 
Din păcate, eu am pledat pentru acordarea acestora, deja din ianuarie. 

Mulțumesc. 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Aș dori să fac și eu niște precizări, ar trebui să ținem cont când discutăm acest 

proiect de hotărâre de câteva aspecte. În primul rând de faptul că am ținut neapărat să 
ne încadrăm, așa cum am precizat, în anvelopa bugetară, adică bugetul pe care l-am 
votat împreună aici, să nu depășim această prevedere sau sumele prevăzute în acest 
buget. În al doilea rând ar trebuie să avem în vedere faptul că la nivelul Consiliului 
județean și a instituțiilor subordonate o mărire de salariu nu a mai avut loc din 
noiembrie 2021, ori știm ce s-a întâmplat anul trecut din punct de vedere al 
cheltuielilor, în acest timp alte instituții au făcut una, două, trei măriri de salarii, ar 
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trebui în același timp să ținem cont de faptul, vorbeați de performanță, de faptul că 
ne-am mândrit cu toții anul trecut, nu voi, conducerea sau Consiliul județean, 
dumneavoastră, cred că v-ați mândrit cu rezultatele obținute, cu execuția bugetară, cu 
proiectele pe care le-am demarat, proiectele pe care le-am continuat sau pe care le-am 
finalizat, ori acest efort se datorează în mare măsură și colegilor noștri și cred că acest 
efort trebuie retribuit măcar cu rata inflației și am ținut ca să ne situăm în acest 
procent, măcar cu rata inflației și 15% cam pe acolo se situează. Vreau să vă spun că 
aceste măriri de salarii vin și în urma negocierilor care au avut loc între conducerea 
Consiliului județean și Sindicatele din care fac parte acești angajați și considerăm că 
este o măsură decentă și normală în acest moment. Dacă sunt alte luări de cuvânt?  
Vă rog, doamna Souca. 

Dna SOUCA VALENTINA-LUCIA 
Eu nu cred că 15% reprezintă un procent foarte mare, ținând cont de rata 

inflației, dar susțin ideea de aplicare diferențiată a procentului. Performanța trebuie 
luată în calcul pentru oricare angajat, nu trebuie neapărat un criteriu special în acest 
sens însă pentru mine important ar fi fost să se crească probabil cu 30% salariile 
acelea foarte mici și pentru că ne uităm pe grila de salarizare a Consiliului județean se 
poate vedea că  sunt salarii de 3000, 3000 mii și ceva, probabil net, dar pe de altă 
parte sunt  salarii de 10.000 poate mai bine, net și atunci probabil că într-adevăr 
inflația ne afectează pe toți, dar aș fi pledat sau pledez pentru acordarea diferențiată a 
acestui procent în sensul de a crește salariile celor care au salarii mici, nu aplicat 
otova 15% tuturor, adică cred că ar fi fost, din acest punct de vedere, dacă este 
potrivit, dacă este legal, să se fi acordat în sensul acesta? Mulțumesc. 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Și eu vă mulțumesc, mai fac odată sublinierea că aceste salarii au fost discutate 

și negociate cu reprezentanții acestor angajați și mai doresc să precizez faptul că ar 
trebui să ținem cont de acest proiect și de principiul ierarhizării atât pe orizontală cât 
și pe verticală. Este un principiu consacrat în Legea 153/2017, prin care sunt stabilite 
aceste salarii, adică trebuie să existe o separare și o ierarhizare care în funcție, sigur și 
de studii, de vechime, de toate celelalte criterii pe care le știți cu toții. Dacă sunt alte 
luări de cuvânt? Vă rog domnule Pop Gheorghe. Aș dori să interveniți dacă se poate o 
singură dată pe subiect, nu are rost să vorbim fiecare de trei ori pe aceeași subiect. 

Dl POP GHEORGHE-IOAN 
Mi-am amintit să pun o întrebare, fiindcă este vorba de bani din buget. S-au 

emis dispoziții și pentru aleși, să nu rămână pe dinafară? 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc. Da s-au emis. 
Dna POP GHEORGHE-IOAN 
Mulțumesc. 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt alte întrebări? 
Dl ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Dacă îmi permiteți? 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Vă rog. 
Dl ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Se poate? 
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Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Se poate, dar am rugămintea și să nu mai intervenim de mai multe ori pe 

același subiect, să spunem odată ce avem de spus și reținem punctul de vedere. Vă 
rog. 

Dl ARDELEAN COSMIN-VASILE 
O să încerc să fiu foarte scurt, dar din punctul meu de vedere ar trebui  să nu ne 

grăbim și să facem dezbateri în Consiliul județean, cred că acesta este rolul nostru, să 
luăm cele mai bune decizii.  

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Sigur, asta facem acum, dezbatem. 
Dl ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Pentru a nu deranja, totuși o să încerc să fiu foarte scurt așa cum am spus. Ați 

vorbit de ierarhizare fără doar și poate și noi avem în vedere acest aspect tocmai din 
acest motiv am spus că trebuie măriri diferențiate, trebuie să vedem acolo, să facem o 
analiză, să vedem unde se impune mărirea acestor salarii și repet, nu cred că este 
normal să avem măriri în bloc care duc la diferențe de 3;4 ori între suma mărită 
angajaților. Mulțumesc. 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
V-a spus și colegul meu că am avut aceste analize și lucrăm la aceste analize, 

evaluări și la aceste proiecte de câteva luni de zile, deci am analizat acest lucru. Vă 
rog, domnule vicepreședinte Szilágyi. 

Dl SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Dacă îmi permiteți, aș încheia subiectul cu o propunere, știți foarte bine că în 

Legea 153/2017 ne permite ca punctajul să fie legat de salariul minim pe economie, 
cum fac și alte UAT-uri, nu este o noutate, poate că ar trebui să ne gândim cu toții să 
legăm aceste punctaje de salariul minim pe economie și cred că atunci am putea 
încheia și subiectul, nu? Dar rămâne de văzut pe parcursul mandatului. 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Atunci am încheiat subiectul, dar discrepanțele ar fi așa cum spun colegii, mult 

mai mari, nu cred că ar fi convenabil pentru colegi. Bun. Dacă mai sunt alte întrebări 
de la cei care nu au luat cuvântul. Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 25 consilieri județeni. 
- Abţineri? 2 consilieri: Ardelean Cosmin-Vasile (USR) și Olar Nicolae 

(USR). 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 25 voturi “pentru” şi 2 ”abţineri”, a fost  adoptat proiectul de 

hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul din aparatul de 
specialitate al Consiliului Judeţean Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 60 
                                                     * 

                                                 *         * 
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Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
11. La punctul 11 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

stabilirea salariilor de bază pentru personalul din cadrul Direcției Generale de 
Asistență Socială şi Protecția Copilului Sălaj, îl invit pe dl consilier POP 
GHEORGHE-IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl POP GHEORGHE-IOAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 

* 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl DEMLE ALIN 
Domnule vicepreședinte, eu aici propun o mărire mai mare, pentru că știu că 

oamenii ăia chiar muncesc. Mulțumesc. 
Dl PANIE SERGIU 
Dacă îmi dați și mie posibilitatea? N-am intervenit la celălalt proiect, am lăsat 

colegii ca să-și pună punctul de vedere, dar aici chiar vreau să adaug, dacă cineva este 
împotriva acestor măriri pentru această instituție, i-aș recomanda ca cel puțin o zi să 
participe la toate activitățile pe care la fac acești colegi ca să-și dea seama despre ce 
este vorba și ce muncă depun. Mulțumesc. 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc și eu. Domnule Demle subliniez că aceste măriri de salarii au fost 

discutate și negociate cu reprezentanții salariaților, cu Sindicatul și dorința noastră a 
fost să acopere cel puțin rata inflației și să ne situăm în prevederile bugetare pe care 
le-am adoptat cu toții. 

Dl DEMLE ALIN 
Să mă aleagă pe mine lider de sindicat și mă bat eu pentru ei, că merită. 

Mulțumesc. 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Bun. Domnule Ardelean, vă rog. 
Dl ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Dacă îmi permiteți, din punctul nostru de vedere, la toate cele trei instituții 

unde se majorează, ar trebui să fie același principiu, să vedem exact unde, în urma 
unei analize. Înțeleg politica, înțeleg populismul, înțeleg multe aspecte, dar nu cred că 
trebuie să votăm în bloc, doar pentru că unii au salarii mici și să ne acoperim cu acest 
argument. Da, trebuie mărite salariile celor cu salarii mici și trebuie să vedem acolo 
unde nu se impune să nu acordăm procentual egal măriri de salarii. 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mie mi se pare că tocmai astfel am încălca anumite criterii și ne-am situa în 

zona populismului. Bun, dacă am proceda în acest mod. Dacă sunt propuneri concrete 
referitor la acest punct? 

Dl PANIE SERGIU 
Domnule președinte de ședință, aș vrea să îi aduc la cunoștință colegului 

nostru, că am remarcat și la celălalt proiect și la acesta că se fac aceste referiri. Ne-ar 
putea ajuta domnul secretar general, dacă are cunoștință că în Instanțele de judecată 
sunt mii de procese pentru egalizarea acestor drepturi și venituri? Nu vă puteți 
imagina la nivel de țară câte procese sunt și dacă o să le analizați cu atenție o să 
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vedeți că toate procesele acestea se câștigă de către salariați, de aceea atributul și 
responsabilitatea ordonatorului de credit este să facă aceste analize și când are 
anvelopa bugetară necesară poate să echilibreze lucrurile.  Mulțumesc. 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc și eu. Dacă nu sunt alte luări de cuvânt? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 25 consilieri județeni. 
- Abţineri? 2 consilieri: Ardelean Cosmin-Vasile (USR) și Olar Nicolae 

(USR). 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 25 voturi “pentru” şi 2 ”abţineri”, a fost adoptat proiectul de 

hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul din cadrul Direcției 
Generale de Asistență Socială şi Protecția Copilului Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 61 
                                                     * 

                                                 *         * 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
12. La punctul 12 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

stabilirea salariilor de bază pentru personalul din cadrul Direcției Județene de 
Evidență a Persoanelor Sălaj, o invit pe dna consilier SIMONFI MARIA să 
prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dna SIMONFI MARIA 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 
                                                           * 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                  * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 25 consilieri județeni. 
- Abţineri? 2 consilieri: Ardelean Cosmin-Vasile (USR) și Olar Nicolae 

(USR). 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 25 voturi “pentru” şi 2 “abţineri”, a fost adoptat proiectul de 

hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul din cadrul Direcției 
Județene de Evidență a Persoanelor Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 62 
                                                    * 

                                                 *         * 
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Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
13. La punctul 13 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă 
Zalău, îl invit pe dl consilier BEREK ȘTEFAN să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dl  BEREK ȘTEFAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 
 

* 
 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 
- Cine este pentru? 27 consilieri județeni. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul  de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 63 
                                                    * 

                                                 *         * 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
14. Diverse 
Vă mulțumesc pentru dezbaterea și parcurgerea ordinii de zi și la ultimul punct, 

diverse vă dau cuvântul celor care doriți. Vă rog, domnule Pop Gheorghe. 
Dl POP GHEORGHE 
Domnule vicepreședinte, în urmă cu aproximativ o jumătate de an s-a făcut o 

intervenție constând în înlocuirea a trei podețe pe drumul județean 191E, urmare a 
acestor intervenții, astăzi s-au realizat și trei cratere. În urmă cu o lună de zile am 
adus la cunoștință domnului director de la SC ”Pază Obiective și Intervenție” SRL, 
faptul că un operator economic realizează lucrări de asfaltare în zonă și dacă s-ar 
putea realiza această mică lucrare, mi s-a promis atunci că se va realiza în ziua 
următoare, a trecut o lună de zile și este în aceeași stare, se mai continuă lucrările 
acolo sau rămâne așa? Mulțumesc. 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Domnule director Labo, dacă cunoașteți această situație? 
Dl LABO DOREL 
Podețele respective, acela care au fost înlocuite, au fost acoperite doar cu strat 

care necesita compactare și de aceea nu s-a asfaltat anul trecut până acum, în 
primăvara asta care a fost cu ninsori până acum două săptămâni, nu s-a intervenit în 
zonă, urmează în perioada următoare să ne ocupăm de asfaltarea zonelor respective și 
de celelalte probleme care sunt pe drumurile județene, gropi și așa mai departe. 
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Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Bun. Vă mulțumesc. 
Dl POP GHEORGHE-IOAN 
Deci acolo nu putem vorbi de compactare că nu a fost compactat în condițiile 

în care s-a realizat recensământul circulației rutiere în urmă cu câteva luni de zile și s-
a dovedit faptul că circulă mii de mașini zilnic peste el pe un strat de 30 cm. 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Bun. În perioada următoare ne ocupăm de problema respectivă. Vă rog, 

domnule consilier Demle. 
Dl DEMLE ALIN 
Vă rog, domnule director Labo, profit de faptul că sunteți la cuvânt și vreau să 

vă avertizez că se îngroașă gluma, acolo pe 108R, la care făcea referire domnul 
Ardelean, acolo s-a surpat pământul și merge spre case. Eu am primit niște fotografii 
de la locuitorii de acolo, dacă nu se intervine să nu trebuiască să plătim ceva daune, 
să aveți grijă. Știți despre ce este vorba? 

Dl LABO DOREL 
Noi știm despre ce este vorba, am fost împreună cu prefectura într-o comisie și 

am evaluat situația de acolo, sigur că dacă pământul va merge spre case, 
responsabilitatea nu este neapărat a Consiliului județean, că noi avem doar drumul de 
acolo, deci o parte din zona respectivă, da într-adevăr acolo alunecările de pământ a 
cuprins o zonă din pădure și s-a deplasat vreo 20-30 m, urmează în etape viitoare să 
vedem cum intervenim. După cum știți acest drum este propus pentru a fi reabilitat, 
dacă vom obține fonduri, ne ocupăm în primul rând de bucățile unde sunt probleme, 
dacă nu, o să intervenim local în zona respectivă, din păcate mai sunt și alte zone cu 
astfel de probleme și bani prinși în buget pentru lucrările de anvergură pentru astfel 
de intervenții nu sunt la ora de față, sperăm să obținem niște bani de la Guvern pe 
situații de urgență și să putem interveni într-un termen rezonabil, acolo există și altă 
posibilitate, sigur nu să consolidăm zona respectivă, să lărgim banda de rulare, noi 
avem încă 5 m din zona din amonte de la drum și am putea să mai facem o bandă, să 
zic așa provizorie astfel circulația să desfășoară în condiții decente până când vom 
putea stabiliza zona respectivă. 

Dl DEMLE ALIN 
Cu un avocat bun, să știți că locatarii vă câștigă acolo, pentru că aruncă vina, 

pe greutatea drumului și de aia s-a surpat sau cine știe ce și dacă se fac și ceva daune. 
Dl ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Dacă îmi permiteți domnule vicepreședinte? 
Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Vă rog. 
Dl ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Pe același subiect am vrut să intervin și eu, și cred că se discută de două 

porțiuni diferite pentru că porțiunea surpată este într-o pădure, acolo nu sunt case. 
Dl DEMLE ALIN 
Jos sunt case, am fotografii de la locatarul de jos. 
Dl ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Ok. Nu asta este marea problemă, eu cred că ar trebui să identificăm acolo 

fonduri necesare să nu așteptăm după fonduri de la Guvern, pentru că într-adevăr este 
un pericol real și din păcate drumul se îngustează tot mai mult. Nu știu dacă există 
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posibilitatea lărgirii pentru că în stânga este un deal, în dreapta este abrupt, dar haideți 
să identificăm fondurile necesare și să intervenim acum acolo pentru că într-adevăr 
este necesar și este o urgență. 

Dl CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc, dacă sunt alte luări de cuvânt la diverse? Dacă nu, vă mulțumesc 

tuturor pentru participare și declar ședința închisă. Mulțumesc. 
 
 
 
 

    Ptr PREȘEDINTE 
   VICEPREȘEDINTE,              SECRETARUL GENERAL                                       
                                                                     AL JUDEȚULUI, 
  Bîrsan Cristian-Claudiu      

                  Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 
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